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SID 2 (3) 

 

 
 

§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin 

Järneberg och ledamoten Ebba Lundgren. Justering sker torsdag 9 juni. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 9 maj 2011 anmäldes. 

 
§ 3 Ärenden till nämndsammanträdet den 16 juni 2011 

Ärende nr 2: Anmälan av medborgarförslag om förbättringar vid brygga i 

sjön Magelungen 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 8: Upprustning av grönytor vid kvarteret Stålvinkeln i 

Gubbängens centrum 

Ebba Lundgren påpekade att det är viktigt att se till att alla – oavsett 

funktionsnedsättning – kan orientera sig i den nya miljön på torget. 

Avdelningschef Lena Rabe lovade ta med sig den synpunkten. 

 

Ärende nr 9: Förlängning av entreprenörsavtal med Carema Care gällande 

Lingberga gruppboende 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 17: Nya bestämmelser om Lex Sarah inom hela socialtjänsten 

från 1 juli 2011 

På fråga från Blazena Westerlund redogjorde förvaltningen för hanteringen 

av synpunkter och klagomål från brukare och anhöriga. Blazena menade 

att den utvidgade lagstiftningen, som alltså gäller personal, riskerar att bli 

mindre kraftfull eftersom den inte ger även brukare och anhöriga möjlighet 

att anmäla missförhållande eller risk för missförhållande – risken finns att 

personal inte vill anmäla kollegor. Förvaltningen svarade att det trots allt 

förekommer anmälningar redan idag, och att det faktum att lagstiftningen 

nu utvidgas och förstärks inte borde innebära någon försämring i det 

avseendet. 

 

Ärende nr 22: Motion (mp) om sandlådor för halkbekämpning 

Rådet tyckte att det var en jättebra motion. 

 

Ärende nr 23: Yttrande över Stadsrevisionens årsrapport 2010 för Farsta 

stadsdelsnämnd 

Ebba Lundgren beklagade att det inte fungerar med rapporteringen av ej 

verkställda beslut. Förvaltningen svarade att Stadsrevisionen framför allt 

kritiserar att förvaltningen inte har dokumenterat den rutin som används 

vid rapporteringen. Ebba beklagade också att förvaltningen inte gör några 

formaliserade efterkontroller av utbetalningen av försöjningsstöd. 

 



SID 3 (3) 

 

 
Ärende nr 24: Förslag till detaljplan för del av fastigheten Sköndal 2:1 i 

Sköndal 

Ebba Lundgren menade att det är cyniskt att  medge placering närmare än 

40 meter från befintlig kraftledning av de ytor där personalen ska arbeta, 

men inte där de har sina personalutrymmen – det är ju ändå på arbetsytorna 

man tillbringar större delen av arbetsdagen, inte i personalutrymmena. 

Rådet påpekade att staden måste ha en plan för var den snö som nu läggs 

upp där handelsplatsen ska etableras kan läggas upp istället.  

 
§ 4 Information från förvaltningen och avdelningen för vuxna 

Vid rådets möte den 19 september kommer planeringssekreterare Cecilia 

Rivard att berätta om aktuella bygg- och utvecklingsplaner i stadsdelsområdet. 

Förvaltningen planerar också för det kommande studiebesöket vid fritidsgården 

Morris och återkommer med förslag på datum för det, liksom för rådets nästa 

möte med stadsdelsnämndens presidium. 

 
§ 5 Övriga frågor  

Ove Martinsson frågade när pendeltågsstationen i Farsta strand ska bli 

handikappvänlig. Stationen har tidigare haft en (1) handikappanpassad 

parkeringsplats, men nu finns inte ens den kvar. Ebba Lundgren nämnde att 

SL:s handikappråd tidigare har drivit på för ett bra samarbete mellan 

kommun och landsting när det gäller allmänna transportmedel, så att det 

inte brister i något led. 

 
§ 6 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 22 augusti 2011 kl 15.00-16.30, 

med förmöte kl 14.15. 

 
§ 7 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


